



No. DD 2341 /NASLA/DG Am 2fa

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs candidates who sat for the Entrance Examination to select two hundred (200) trainees into Cycle A and two hundred and twenty (220) trainees into Cycle B, that the results of the written part of the said entrance examination are available on the NASLA website at www.nasla.cm, or on the notice boards at the entrance of the institution.

The oral phase of the said exam shall take place on **31 July 2024 for Cycle A and 1 August 2024 for Cycle B**, exclusively at the NASLA Campus in Buea. Successful candidates should be present at the **Amphitheatre 360 at 7:00 a.m. prompt**, with their National Identity Cards and their Acceptance Slips.

Furthermore, the Director General informs candidates of the Entrance Examination to select eighty (80) trainees into Cycle C, that the final results will be published alongside those of Cycles A and B.

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) porte à la connaissance des candidats ayant présenté les concours d'entrée dans ladite institution, pour le recrutement d'une part, de deux cents (200) élèves au cycle A et d'autre part, de deux cent vingt (220) élèves au cycle B, que les résultats des admissibilités sont disponibles. Ils peuvent les consulter sur le site web de la NASLA, à l'adresse www.nasla.cm ou au niveau des babilards des entrées de l'Ecole.

*En outre, les épreuves orales d'admission se dérouleront le **31 juillet 2024 pour le cycle A et le 1^{er} août 2024 pour le cycle B**, au centre unique de Buea, au siège de la NASLA. Les candidats admissibles devront se présenter des **07 heures précise à l'amphithéâtre 360**, munis de leurs Cartes Nationales d'Identité et de leurs récépissés de dépôt des dossiers de candidatures.*

Par ailleurs, il informe les candidats au concours pour le recrutement de quatre-vingts (80) élèves au cycle C, que les résultats définitifs seront publiés au même moment que ceux des cycles A et B.

Buea, the 19 JUIL 2024

THE DIRECTOR GENERAL
LE DIRECTEUR GÉNÉRAL



Tanytiku E. Bayee
ADMINISTRATEUR CIVIL PRINCIPAL
DIPLOME DE L'ENAM